

Protokoll, styrelsemöte för Racerbåtsklubben Ruskprickarna den 12 februari 2026 via Teams

Närvarande: Patrik Eriksson, Roger Norén, Anna-Karin Eriksson, Anders Roos, Yvonne Monfelt

Förhindrad: Christina Schedwin, Anders Dickfors, Sixten Eriksson, Peter Hirsch

Mötets öppnande

Styrelsens ordförande Patrik Eriksson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

Roger Noren utsågs att justera dagens protokoll.

Agenda

- Datum för årsmöte 21 mars 11:00.
- Handlingar till årsmöte ekonomisk rapport, Yvonne har färdigställt årsrapporten och lagt in den i RPK dropbox, årsberättelse och verksamhetsberättelsen tar A-K fram.
- Medlemsavgift 2027, förslaget från styrelsen är oförändrat, 200 för enskild medlem och 300 för familj.
- Valberedningen (omval), Patrik har sammanställt lista och skickar ut till valberedningen som får ta kontakt med styrelsemedlemmarna och revisorerna.
- Datum för Krylbotävlingen, datum bestämdes till 29/8 hösten 2025. När UIM kalendern publicerade hade tävlingar flyttat sig. Förslag om nytt datum 12 september 2026. A-K tar kontakt med Krylbodagen ang flytt av datum för tävlingen.
- Summerup / Föreningsmöte
Gick igenom årets tävlingar och lärdomarna från den olycksdrabbade säsongen 2025.

Det kommer att finnas pengar att söka även under 2026 sk "SVERA" pengar

Exempelvis

-Träningshelg

-Prova på dagar

-Andra främjande, uppmuntrande aktiviteter för nybörjare

Finns även pengar att söka från RF SISU ex för utbildningar, ring gärna Erik på Kansliet för råd.

Rekrytering för generalsekreterare pågick inom SVEMO, ny tillsatt Tobias Lindström.

Ansträngt läge ekonomiskt inom SVEMO (personalkostnader), sviktande licensunderlag.

Förbundet har inte återhämtat sig efter pandemin än.

Förslag om datum för Nordiskt möte samt helg för genomförande av utbildning är den 12/3.

Regelförslag om förarskola, funktionärsskola.

Samt kommande regeländringar exempelvis säkerhetschefens placering på land under tävling.



- Övriga frågor

Information om att förmodligen den sista utbetalningen från idrottalliansen i Falun där vi har haft en funktionär som varit verksam har genomförts efter avslutad verksamhet.

-Svemo TA vad ska betalas, i nuläget finns det årsavgifter och funktionärslicenser om en summa på strax över 6000kr. A-K tar kontakt med Tomas L och Johan D ang. fortsatt funktionärslicenser.

-Patrik tar kontakt med Erik på Kansliet ang. fakturan för Svemo TA.

-Påmint om nedre Norra – fakturan som fortfarande kommer. Frivillig eller inte oklart från SVEMO. Pe tar frågan med Eric på Kansliet.

-Förfrågan till Axel om han vill genomföra säkerhetsbesiktning.

Mötet avslutades med att ordförande tackade alla närvarande.

Patrik Eriksson, ordförande

Anna-Karin Eriksson, mötessekreterare

Roger Norén, justerare

Protokollet är digitalt signerat